
 Bestyrelsesmøde i Hou Lystbådehavn den 6. marts 2012. 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst – herunder renovering af klubhuset. 

Se punkt 7. 

 

2. Gennemgang af regnskab – v) Thorkild og Schantz.  

Bestyrelsen foreslår at betaling vedligeholdelsesafgift/pladsleje følger 

kalenderåret. Dette skal vedtages på generalforsamlingen for at gælde. 

PJ skal sørge for at vedtægterne er i overensstemmelse med 

generalforsamlingsbeslutning 2011 og tage kontakt til Rasmus Hedegaard.. 

 

 

3. ALT vedr. generalforsamlingen den 10. maj. 

A). Indkaldelse – Havnefoged udsender indkaldelse. 

B). Diverse følgebreve – Regnskab m.v. skal udlægges på hjemmesiden senest 10 

dage før generalforsamlingen. 

C). Aftale med HMI om brug af hallen – GE undersøger. 

D). M.m. Søren og Stefan genopstiller til bestyrelsen, og Christian genopstiller 

som suppleant. PJ undersøger om Poul genopstiller. 

4  Evt. nyt vedr. ombygning af den gamle havn. Der er et møde med Mogens        

Pedersen den 15. marts og med havnegruppen den 22. marts. Søren beretter på 

generalforsamlingen. Mødet med Mogens Pedersen drejer sig om renovering i etaper.  

5 Havnens synlighed i medierne. 

Der sættes fokus på den 3.juni på Hou Havn. Gruppen: Palle, Palle, Stefan og Søren 

 

 



6 Havnefogedens punkter. 

Status vedr. klubhus – Det går rigtig godt ved frivillig arbejdskraft. Gunner og 

Peter har gjort et fantastisk stort arbejde. Der opsættes nyt køkken i 

efteråret  i klubhuset. 

Status vedr. tankanlæg. Mangler at blive godkendt af brandmyndighederne – 

det arbejder havnefogeden på. 

Annoncører / Hjemmeside. Det er OK med lokale annoncører på havnens 

hjemmeside til de priser som havnefogeden aftaler. 

Adgangskontrol ved P – Bom. Havnefoged orienterede om problemer, og han kan 

agere indenfor sit budget. 

Surferne / Aftale – orientering. 

Andelsbeviser til underskift 

 

7. Eventuelt. 

Søren orienterede om, at der vil blive tegnet en helbredsforsikring for 

havnefogeden. 

 

Ref. PJ 


